
 

 

 

    

   

Referat af skolebestyrelsesmøde den 6. marts 2023 

Mødeleder: Klavs Lauridsen 

Afbud: Dorthe, Sandie, Jesper H, Rasmus, Katrine 

Referent: AnneMette 

 

Pkt. 1 

Faste punkter: 

a. Gensidig orientering:   

- Byrådet 

- Skolen   

• 9. årgang er på skitur denne uge. 

• Det internationale valghold rejser på udveksling til Spanien i løbet af marts. 

• Der skal være gallafest for overbygningen 30. marts. 

• Der er Rynkebyløb på Pilen 31. marts. 

• Der var venskabsdag 3. marts.  

• Der udarbejdes en skoleplan for processen ang. fagfordelingen. 

• Frikommuneforsøgene er sat i bero, så der kommer pt. ikke flere kommuner med i 

forsøget.  

- Formanden 

- Elevrådet 

 

b. Pkt. til næste møde:  

 

 

Pkt.2  

 

Langeskov Skoles læsepolitik – afdelingsleder Sisse Bjerg han udarbejdet ny læsepolitik og vil på 

mødet fremlægge denne.  Den er vedhæftet – men bliver også gennemgået på mødet. 

• Gennemgang. 

• Flot arbejde. 

• Lægges på skolens hjemmeside som info til forældre. 

 

Pkt. 3 

 

Opdatering budget samt info om den forestående/igangværende proces om kommende skoleår. 

• Der kan laves kortere skoledag ved at konvertere al understøttende undervisning til 2-

lærertimer, der kan bruges til f.eks. holddeling, elevsamtaler, støtte i klassen. 



• I dette skoleår er der 1 lektiecafétime om ugen (på frivillig basis i overbygningen). Kn 

undersøger, hvor meget det bruges, og skolen vender tilbage til SB med en anbefaling. 

• Budgetgennemgang – herunder personalesituationen og klasseantallet. 

• Elevtallet på 1.-2. årgang sættes ikke ned, som det ellers var blevet besluttet politisk. 

• Al rengøring styres fremover centralt fra, så udgiften tages ikke af skolens budget fra næste 

skoleår. 

 

Pkt. 4. 

 

Tilbagemelding fra skolen til bestyrelsen omkring ”ligestilling”. 

• Der har været en fin dialog i klasserne. 

• Elevrådet på Bakken næste skoleår beslutter sammen med Kn rammerne for juleturneringen. 

• Der tages enkeltting op med elevrådet, som drøftes med fokus på ligestilling. 

 

Pkt. 5. 

 

Videoovervågning på afd, Bakken. Undertegnede indleder dialog med bestyrelse og senere skolens 

MED om videoovervågning ift. skolens fællesområder og gange. 

• Der er et stigende hærværk på skolens inventar, og det er meget svært for ledelsen at finde ud 

af, hvem der gør det. Der er også udfordringer omkring snus og cigaretter. Skolen ønsker 

derfor videoovervågning indenfor.  

• Der skal være en dialog med elevrådet på Bakken. 

• Drøftelse af principperne om straf contra belønning. 

• Drøftes på næste MED-møde. 

 

Evt. 

• Info om systemet ”Bubbles”, som hjælper elever med at bevare koncentrationen i 

undervisningen. Er blevet afprøvet i en klasse, men det er for dyrt. 


